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 5.2.2022 בפ"תש  אדר א'ב 'תרומה ד פר'שבת ערב                                              52-931גיליון מס'  –קיבוץ לביא בס"ד, 

   daflavi@lavi.co.il -דואר אלקטרוני

 

 

 

 : ""תרומה   פרשת 

תרומה מלמדת אותנו כיצד בן אדם צריך לתרום. המשכן הוא בניין מורכב ומסובך. מכיל בתוכו מרכיבים מכל עולם  פרשת 

הדומם, החי והצומח: מתכות שונות, עורות, עצי שיטים, זהב כסף ונחושת. גם היצירה שלו מכילה את כל סוגי המלאכות  

ודשים, שבתוכו יש את ארון הברית שעליו כפורת, ועל הכפורת  האנושיות. אולם בתוך כל המורכבות הזו ישנו את קודש הק

 שני מלאכים שפניהם פני תינוקות.  –שני כרובים 

בתוך כל העשייה האנושית מצוי הלב הפשוט והתמים של הילד. הרצון הספונטני לתת נדבה, לעשות טוב. בחודש אדר אסתר  

'קיימו וקיבלו   –תמימה ומוחלטת, ללא התחשבנויות; ואזי מלמדת את עם ישראל מהי נתינה מוחלטת. מסירות נפש  

 זה כל הסיפור.  –היהודים'. לב טוב 

 [ הרב חגי לונדין]         

 

 קהילת לביא היקרה.

בשעה טובה, התחלתי השבוע את כניסתי לתפקיד מנהלת הקהילה. ראשית, ברצוני להודות לכם על האמון שנתתם בי.  

 ייג ולגלילה יעקבס, על החפיפה והליווי בתקופה הראשונה. שנית, תודה רבה לנתי רוזנצוו

פתחתי את הימים שלי בלביא בהודעות על מאומתי קורונה... נקווה שהגל הזה יחלוף במהרה ושנוכל סוף סוף לשים את  

 העניין קצת מאחורינו. עד שזה יקרה, כמובן שמצופה מכל אחד לשמור על סביבתו ולהתנהג בהתאם להנחיות.  

התחלתי בפגישות עם רכזי ענפים, ורכזי ועדות ופעילויות ובשבוע הבא אמשיך בכך. חברים נוספים שמעוניינים   השבוע

 במזכירות.  יכולים לקבוע פגישה דרך הדס –להיפגש 

 (mazcap@ lavi.co.il)  באופן כללי, הדרך הטובה לתקשר אתי היא דרך פגישה, או במייל של מזכ"פ לביא

 )מופיע גם ב"מקומי"(. 054-5640993הטלפון שלי: 

 תודה לכל מי שנתן לי בימים אלו עצות טובות, חיוך, וברכת הצלחה! 

 ,  שבת שלום

 תמר       

 

 

 

 

 

 

 

 ולכל המשפחהלצופיה שפר 

 מךשל א העם פטירת ךבאבל ךאית

 ז"ל שושנה בן אור אחרק

 חמומן השמיים תנו

mailto:daflavi@lavi.co.il
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 משו ממש"א: 

 נעים מאוד חברים, 

 אחליף אותה באופן סופי ואקח אחריות מלאה על תפקיד המש"א בקיבוץ. 13.2 -התחלתי חפיפה עם גלילה והחל מה השבוע 

 - קצת על עצמי

אמיר, יאיר וגפן. גדלתי בכפר תבור אבל בעלי   -אני חיה עם משפחתי במושב כפר קיש, נשואה לאיתם, אמא לשלושה ילדים

 בור לאדמה ולשורשים בערו בו, והיום גם בי. בן למשפחה חקלאית לא רצה להרחיק לכת והחי

לאחר שנים של עבודה בתחומי    .בהשכלתי אני בעלת ת. ראשון ושני בייעוץ ארגוני ומש"א, ותעודת מאמנת קאוצ'ינג ניהולי

הגיוס והאבחון, ידעתי שהניהול, העשייה בשילוב הייעוץ וההכוונה הם הנכונים לי ולכן בחרתי להיכנס לתחום משאבי  

 ש. אנו

שנים האחרונות עבדתי באשדות יעקב איחוד כמנהלת מש"א שלהם, מקום שהפך עבורי בית ואני מקווה ומאמינה שגם   7 -ב

פה ארגיש את החיבור והעשייה. הניסיון שלי הוא מקיבוץ מתחדש, ואני מביאה עימי תפיסה של שינוי, אך יחד עם זה חשוב  

 לי התהליך, הדרך, והדיאלוג המשותף. 

 מזמינה אתכם לפגישה איתי, לאט ובהדרגתיות אכיר את רובכם ואעזור ואלווה כמיטב יכולתי.אני 

 (hr@lavi.co.il)או בדוא"ל  054-2204086או בטלפון שלי במזכירות ניתן לקבוע איתי פגישה דרך הדס 

 

שנצלח אותו יחד בצורה   שיהיה בהצלחה גם לתמר מנהלת הקהילה הנכנסת, אנחנו נכנסות יחד ויש פה אתגר, אבל מאמינה

 טובה ויעילה. 

 מנהלת מש"א.  - סמדר מטלון בירגרושבת שלום,   נתראה
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 מועדת מינויים:

   12/2/22באסיפה במוצ"ש פר' תצווה י"א אדר א' 

 נערוך בחירות . 

 : אלירז מיקי  חברי ועדת תרבות

 גולד רעות                              

 גנות רוית                              

 וינטר אליסף                             

 ליכטנפלד יפעת                              

 קליין אפרת                            

 קריסטל שני                             

 רוזנצוויג אסנת                              

 שירן הדר                             

 מועמדים  6לבחירה 

 

 רייס עידית   :מרכז ו. שיכון

   10/2הצעות פרטיות יתקבלו בשמחה עד ליום חמישי ט' אדר א' 

 

 דוד מוראדי  יו"ר חינוך:

   10/2הצעות פרטיות יתקבלו בשמחה עד ליום חמישי ט' אדר א' 

 

 כללי  :  צוות אורחות חיינו

60+                             60 - 

       רייס אייל                                   בן אור בלהה               אורבאום תמי

 שוקי שמבי    גולד יוסי                 מועלם מועי  

 שפר חביבה               לוין אוררוזנברג מאיר              

   פוקס אריאן                 ריכטר חיה 

 מעומדים(   3לפי בחירה חופשית ) סה"כ  ת/מכל קבוצת גיל ועוד אחד 1בחירה  

 

 רווחה +                         עבודה +                            חינוך     פנסיה

 עמירם טליה                   גולדנברג רמי                       שפר חביבה               פינק עדינה 

 שטרן דני     קנגר אתי                                  וקי     שמבי ש

 שמבי הדס                רבהון אריאלה                    שפר ארז     

 שוורץ מתניה         שרון מירה             

 שמבי הדס        ששון שקד               

 . ניתן עדיין לפנות לועדת מינויים להצטרפות לצוותים. מועמדים לכל נושא  4בחירה  

 

 אלי אלידין , רפא גנות , אייל רייס, תמר שילוח , סמדר , גלילה וחנה   –בברכה ו. מינויים 
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 ות הודע
 מועדת דת: 

 . 17:00ין שני של מנחה יתקיים בשעה י, מנזו, פרשת תרומה  החל משבת

 שבת שלום, רועי     

***************************** 

 

 מתרבות:

המועצה גליל תחתון. את חודש פברואר, מקדישים לקידום עולמם של אנשים עם "פברואר יוצא מן הכלל" ברחבי 

מוגבלויות ושילובם בקהילה. במהלך החודש יתקיימו פעילויות שנועדו לעודד שילוב, נגישות, היכרות ושותפות של חברינו  

.  חולקה בתאי הדוארבאתר המועצה ובחוברת ש בקהילות שלנו. מוזמנים לקחת בכל אחד מאירועי המועצה המפורטים

 הזמנת כרטיסים באתר המועצה.

הקרנת הסרט "צ'מפיונס" ומיד לאחר   -19:00, בשעה 22/2בלביא תתקיים ביום שלישי, כ"א באדר א', 

בהשתתפות עובדים וחברים בקהילת "דרך ארץ" בית לחיים בקיבוץ  פאנל בנושא "משולבים בקהילה", 

ההרשמה לחברי לביא לחברי לביא ההשתתפות ללא עלות באירוע זה בלבד ויש להרשם מראש שנדע להערך.  .לביא

 ביום ראשון. תפורסם במקומי
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 דול גושר  ע  - ע"ג ללביא
 והביחד. וף ת שנה ללביא, על אף המגבלות הקורוניות הצלחנו לחגוג, להרגיש ולהדגיש את השי 73שבוע חלף מאז חגיגת  

נהניתי מאוד מהעלון שיצא לאור, מן העושר הגדול בתוכן ובהשקעה. בימים אלו שהמפגשים פנים אל פנים מתמעטים, נתגלו  

שירד מן הנוף והשאיר   לי פנים יפות של החברה, והדברים באו לידי ביטוי בשירה, בקטעי הארכיון, בנוסטלגיה על בית ארבל

. יישר כח  היה מאוד משמעותי בעיני וחיבר אותי חזק לדעות, לרגשות, למילים ולמחשבות כרונות יפים. כל אשר נכתב  ילנו ז 

 למערכת העלון ולכל התורמים ליפי העלון. 

בין יתר הדברים היפים והמעניינים הרשים אותי במיוחד הראיון של הדר לסיום עבודתו של נתי. ראיון ארוך, ממצה ואמיתי.  

ופה לא קלה, ימים משוגעים של קורונה יחד עם תהליכי שינוי בקיבוץ. במשך כל הזמן  למעלה משנתיים אנחנו נתונים בתק

הזה הרגשתי שנתי ניווט את ספינת הקיבוץ במסירות, במקצועיות ועם הרבה רגישות, מחשבה ועשייה. ברצוני להודות לנתי  

 על ההשקעה הרבה בתפקיד ובאותה הזדמנות לאסנת ולילדים שהיו חלק בנשיאת העול.

לחה רבה, בריאות  צאני מקווה שנמשיך גם הלאה להנות מתרומתך, נתי, ומניסיונך גם אם עבודתך תהיה באשכול אחר. ה

 והרבה טוב. 

 מרים אונא           

 

 

 

 , תשפ"ב ר"ח אדר א'בס"ד  ֲ
 

לֶּת וחְַלּוֹנוֹת ֵּש לוֹ דֶּ י ֶּה שֶּ רְחָב הַז דָרוּש לָאָדָם,   | הַמֶּ ֵּש בּוֹ כִּמְעַט כלָ מָה שֶּ  ויְ

אִּתָנו נוּ|  הוּא נחֲַלַת כָל אֶּחָד מֵּ עָמַדְנוּ עַל דַעְתֵּ גַע שֶּ רֶּ  )ריבה פריד, דבר העורכת( מֵּ

 

 שלום לכולם וחודש טוב,

 שרה עברון וריבה פריד   – השבוע: שולחן משותף 

טור   את  נהדרת לחבר  סיבה  וזו  ריח הדפוס,  מדיף את  עדיין  'עמודים',  מונח הגיליון החדש של  שולחננו  על 

ליון, למי שעוד  יגהעמוד"ש לטעימות קטנות מהפתיחה, בחגיגיות משותפת. בחרנו להקדיש את הטור הפותח של  

להגיב, להציע וגם למחות. החל  , ולהזמין אתכם הקוראים לקרוא,  לא קרא ולמי שיש לו מה לומר על מה שקרא

גם לעמוד"ש השבוע,    את כתובת המייל שלנו לשליחת תגובות  מהשבוע, בתחתית עמוד"ש תוכלו למצוא

אדר', והוא מלא כל טוב. אנחנו יודעות  -הוא המוטיב המרכזי בעמודים 'שבט  "כאן זה בית"וגם לעמודים עצמו.  

ובוודאי יושבים לקרוא את כל המאמרים,  כולם  ורוצות להזמין את קוראי עמוד"ש    שלא  לא בקריאה רצופה, 

 לטעימות קטנות מעמודים הגדול. תודה לריבה ולחברי וחברות המערכת, והנאה לכולנו הקוראים והקוראות: 
 

חילונים בקיבוץ דתי? לפני    בנים  פתחו  צורים  עין  שאינם    5בקיבוץ  משק  בני  לקבוצת  שנים את השערים 

מגדירים את עצמם כדתיים אך ביקשו לגדל את ילדיהם בקיבוץ דתי על כל המשתמע כך. האם הניסוי הצליח?  

האם הרצון של מובילי היוזמה לאפשר לבנים שלהם שהם 'היורשים הטבעיים' של חברי הקיבוץ לזכות להנות  

, שגם  בראיון עם חברת הקיבוץ, ללי אלכסנדרדתי של היישוב?  -עמלם מבלי לפגוע במרקם הקיבוצי  מפרי

נכיר מקרוב את התהליך ואת  ,  היתה בצוות ההסכמות שהוביל את המהלך במשך שנתיים עד לקבלת ההחלטה

 סימני השאלה שעדיין מלווים את אנשי עין צורים לגבי המשך הקליטה בעתיד.   
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על  לשמוט כדי לתקן,  כותב על מהות השמיטה:    יוחנן בן יעקבשני כותבים בהיבטים שונים:    – על השמיטה  

,  הרב איתמר חייקין  האם שמטנו את השמיטה?הנקודה הפנימית של השמיטה מנקודת מבט ציונית דתית.  

לה   חלפה  השמיטה  ששנת  שנגלה  לפני  רגע  לחשיבה  אותנו  מעורר  השדה,  רוח  מכינת  את  ראש  ופספסנו 

רק לשולי העניין הציבורי ומתמצות  שוב  נדחקות  ש   של השמיטהמשמעויות היסוד  ההזדמנות לגעת ולעסוק ב

הלכתיים.   זו?" בהיבטים  מצווה  של  והרוחני  הרעיוני  התוכן  לגבי  "  " מה  איתמר,  הרב  יכולים  שואל  היינו  האם 

וותר על כבוד השבת ועונג השבת, תפילות  להסתפק, בתור השוואה, במצוות השבת רק בהלכות איסור והיתר, ול

של השמיטה. וכצעד אחד מיני רבים אפשריים    עדיין לא מאוחר לתרגל את לקחיה   ? " וזמירות, טעמים וריחות

 מציע הרב איתמר הצעה  מעשית אחת.  

ד"ר אסתר  הר'  ?  ולסביבה  לעולם  חלונות פתוחיםלבית, ובו בזמן השארנו  מעקה וגבול  האם שמנו  

, ומציעה  שאלת השמירה על הבית, במובן האישי וגם, כמובן, הלאומיב  עוסקת  ראש מדרשת עין הנצי"ב,  פישר

שאלות של   לשאול את עצמם  כל אדם פרטי, כל תא משפחתי, כל קהילה, כמו גם כל בית מדרש ובית ספר,ל

בסוגיית    זמין להיכנס?איזה סוג 'בית' הם בונים? האם שער הכניסה מהווה חציצה או מ   כמו   אדריכלות סימבולית

בכניסה לקיבוץ ובמשמעות העמוקה שלו כלפי הסביבה שבה אנו חיים עוסק באופן מרתק גם    השער הצהוב 

יועץ אסטרטגי לממשלה שלטון מקומי ועמותות, יו"ר קיבוץ בית רימון ומנטור בתוכנית לשירות ,  יונתן וינברג

, בת עין צורים, שמספרת  תמר הקשר שלא כדאי לפספס את הריאיון המרגש עם    וכמובן  .הציבורי במכון מנדל

על בית ספר ובית וקהילה מיוחדים במינם, שמשלבים אנשים מיוחדים, והופכים את החיים של כל מי שנוגע  

מוזמנים לפתוח את הגיליון החדש,    –ויש עוד הרבה בהם בשרביט הקסם הזה, למיוחדים ומשמעותיים ביותר. 

 kdati2020@gmail.comשלחו בקשה ל:    PDFכדי לקבל את הגיליון המלא בגרסת  קרוא בנחת, כל פרק בעתו.  ול

 

 ' וקהילות הקיבוץ הדתי  דורשות טוב'מיזם שבת 

  עד כה   התחיל לפני שבע שנים כהזדמנות להפיץ ולהרחיב את לימוד התורה על ידי נשים.מיזם 'דורשות טוב'  

שדרשו בפרשת שבוע, לימדו תורה, תושב"ע, מחשבה והלכה במאות קהילות  נשים    100-השתתפו למעלה מ

להרחבת השותפות הנשית    של ממש. המפגש תורם   ובחלקן חידוש   ברחבי הארץ. בחלק מהקהילות זו שגרה 

ארגוני רבנות ובתי  ובשיתוף    'קולך'ביוזמת    'דורשות טוב'שבת  ל בעולם התורה ולקידום מנהיגות נשית תורנית.

וקבוצת   סעד,  כפר עציון,  עין הנציב, נרשמו כבר מבית הללו ב, באר, מגדל עז,  "עין הנציובהם מדרשת    מדרש

נציג שהתנדב למשימה. אנו מזמינים  יבנה   'קולך' או    קהילותעל  נוספות מהתנועה להצטרף דרך האתר של 

לימוד תורה    -ולהמשיך את המסורת היפה והערכית של התנועה    kdati2020@gmail.comבשליחת מייל לכתובת  

 לנשים ומנשים. 

 ניצן אבירן  –  הקיבוץ הדתי ל ידיערבויות להלוואות שיכון ע

חברי קיבוצים רבים שבונים את ביתם בשטחי הקיבוץ באופן עצמאי ועל חשבונם,  נחשפים למציאות שבה תנאי  

מהמערכת  לקבל  יכולים  השיכון שהם  ביחס    הלוואת  באופן משמעותי  ירודים  ביתם,  בניית  לצורך  הבנקאית 

לחבריהם הבונים בשכונות ההרחבה השונות. הסיבה לכך היא בהיות הקרקע בחזקת הקיבוץ ולא בחזקת הלווה  

זוהי סיטואציה בעייתית וסיכונית   ובמדינת ישראל המחוברים )בתים( הולכים אחר הקרקע. מבחינת הבנקים, 

ן בתנאיה. מזה כשנתיים, בעקבות הסכם  הבתנאי ההלוואה, הן בגובה ההלוואה המקסימלית והבאה לידי ביטוי  

של הקיבוץ הדתי,  אפשרות    קרן קד"ם  – שחתמנו עם בנק מזרחי וקרן קמ"ע של התנועה הקיבוצית, יש לנו  

ההלוואה  תנאי    את  תמשמעותי  ל ידי כך לשפרלהעמיד ערבות לבנק מזרחי עבור כל משפחה שמעוניינת בכך וע

למשפחה שבונה את ביתה על מגרש משלה. בניתוח השוואתי של עלות ההלוואה, יש בערבות    אותם   ולהשוות

עבור כל לווה. החבירה שלנו לקרן קמ"ע מעצימה את היכולת שלנו לתת    אלף ₪  70-90ערך מתנה של  זו  

מכפילים באופן משמעותי    כך מענה לחברים רבים שמעוניינים בסיוע הזה כיוון שאנו מעמידים פיקדונות לקמ"ע ו
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את כוח הערבות שלנו מול הבנק. מסגרת זו עומדת לא רק לצורך הקמת בית חדש אלא גם עבור רכישת בית  

בשנה האחרונה  אנו בהחלט גאים לומר שלאחר תקופת למידה והיסוס,  .  וכן למיחזור הלוואות שיכון קיימות  קיים

  משפחות   44  -ערבויות ל   ,מסלול הסיוע הזה צובר תאוצה משמעותית. עד כה העמדנו באמצעות קרן קד"ם

  נכפיל שבשנה הנוכחית  . ההערכה שלנו היא  החדש כחברי הקיבוץ ובנו את ביתם    מיליון ₪  36 -כשלוו סה"כ 

ים  בקיבוצבנו במסגרת הזו. חשוב לציין, שנכון לעכשיו האופציה הזו אפשרית רק    שיסתייעואת מספר המשפחות  

שקיבלו החלטה על שיוך כלשהוא. בימים אלו אנו במו"מ עם בנק לאומי לפתיחת ערוץ סיוע נוסף בכדי לייצר 

 ת האשראי הניתן למשפחות. לנסות לשפר עוד א ועל ידי כךתחרות בין הבנקים 

 רותם שכטר, מנהלת אגף חברה   –מפגש פורום מנהלי קהילות ומזכירים  

עסקנו  והפך כמו רבים מהמפגשים בתקופה האחרונה, ממפגש פיזי למפגש זום,    שהתקיים בשבוע שעבר   במפגש 

שמענו שיתוף פתוח עשיר  .  ניהול קונפליקטים במרחב הקהילתי  -נושא חשוב ורגיש שנוגע כמעט לכל קהילה  ב

האופן שבו  על  צורך ו זיהוי ה  -צה  שיח קהילתי בקיבושהוביל ל   תהליךהעל  )עין הנצי"ב(    של נעמי גלסנר  ומעשרי

, שסקרה  מנהלת מרכז הגישור במועצה האזורית עמק המעיינות  –טל גפן  . עם  קהילתיהבינוי  את ה הוחלט לקדם  

היבטים שונים של התנהלות בתוך   ותרגלה איתה ערבות גישורית עקרונות היסוד והמאפיינים של הת עבורנו את 

פניה למרכזי גישור בפרט והכנסת גורמי חוץ בכלל, בערכים המוספים    שמצריכיםעסקנו בהיבטים שונים  .  סכסוך

באתגרים כלים, שפה  שבכך.    וגם  הגלומות בהכנסת  המגוונות  ועל האפשרויות  הגישורי  התהליך  על  למדנו 

ונחשפנו לשני סיפורים מהשטח שדרשו    ית לתוך חדרי הניהול והתרבות הארגונית בקיבוציםופרקטיקה גישור

בחלק האחרון של המפגש הכרנו כלי אחד  ועל התוצאות של התהליך הלכה למעשה.    התערבויות גישוריות

את הכלי    ליישםוהזמנו את המשתתפים    – קבוצות  ', תרגלנו אותו בבניית הסכמות'  –גישור    מתוך ארגז הכלים של 

  בקיבוצם בליווי שלנו, מנחות הפורום. תודה לכל המשתתפים, וליפעת שמנחה בחן ובמקצועיות מזה צוותים  ב

 שנים את הפורום החשוב הזה ומצליחה לגעת בשלל נושאים רלוונטיים וחשובים.  שש 

 מפגש השראה, עדי שגיא  –  רוצים טוב, עושים טוב

  60-כהשבוע, בהובלת שתי התנועות הקיבוציות, כתף אל כתף, התקיים מפגש זום מרגש ומעורר השראה של  

חברתית מעורבות  צוותי  וחברי  וחברות  בקיבוצים  תפקידים  וממלאי  שלל במפגש    .  ממלאות  דוגמאות   הוצגו 

הישראלית,   ברחבי הארץ לעשייה חברתית בלמען החברה  בית אמקיבוצים  בדרכו  ונציגנו, אסף  ריה שפרש 

והצליח לעורר   יבנה מאגדת,  והפרויקטים שקבוצת  המיוחדת את הרשימה המרשימה עד מאוד של המיזמים 

קנאה וגאווה גם יחד. עדי שגיא אף הוא הצליח במעט הזמן שניתן לו, למלא סל מדהים של רעיונות לעשייה  

צורך משמ  וערוצים שיש בהם  נוספים  ומתחומים    - ואין ספק  עותי בחברה הישראלית.  מתוך קיבוצי הקבה"ד 

והופכת את החיים הקיבוציים והאישיים שלנו למשמעותיים. לא    מעורבות בחברה מחזקת את הקיבוץ מבפנים

של    בהקלטההוזמנתם לכנס? הוזמנתם ולא יכולתם להגיע? לא נורא. תוכלו להתבשם מכל הטוב הזה ולצפות 

לקבלת  ובמצגת המפגש   רעיונות.  וואצא  מרכזת של שלל  הודעת  ל    פקישור שלחו  'קישור'  המילה  -052עם 

749310. 

חשובים   עדכונים  משותף    -ושני  למידה  לחייםיום  בתים  להיערך    למנהלי  אמור  שהיה  תעסוקה  בנושא 

מפגש למידה    יתקיים  20:00בשעה    8/2  ביום שלישי הבא הו   פרטים ישלחו בקרוב..    6/4/22נדחה ל    19/1122ב

בעיקר סביב הצמיחה.  ,  יהול קונפליקטים בקהילהנ  -.  והפעם  ומנהלי הצמיחה בקיבוציםבזום למנהלות  

 הרשמה אצל עדי שגיא.    את המפגש יוביל מני כץ.

 שבת שלום, שרה עברון וחברי המזכירות הפעילה 


